
CARDEDEU 

ALGUNS CARRERS 
SERAN ASFALTAIS 

Sembla ser que una sèrie de carrers de 
CARDEDEU seran asdfaltats. Almenys aquesta és la 
intenció de PAjuntament i de diferents veins. Un 
d'ells será el carrer Emili Vendrell, que com mostra 
la fotografia és intransitable. Actualment, i degut a 
les plujes, molts carrers de ia nostra vila semblan 
fanguissars. Cai que les associacions de veins es plan-
tejin el problema i intentin solucionar com més aviat 
millor aquesta situació. 

EL 846, 
NUEVO PREFIJO 
TELEFONICO 
Ampliación de líneas 

El telèfon és noticia a Cardedeu. Ja fa dies que la 
Telefònica comunicà el canvi del prefîxe. El nou sers el 
846, el quai substitueix el 871. Cal afegir que aquest 
últim funcionars simultaneament amb l'altre, durant un 
cert temps, a fi de que tots els usuaris puguin acostu-
mar-se al 846. 

Darrerament, s'efectuen obres d'ampliació de líneas, 
per la quai cosa es dificulta la circulació en el carrers on 
s'hi obren recs (Daurella, Mola, Plaça Esglèsia,"Klein...) 
carrers cenlrics i molt utilitzats. Es de esperar que una 
vegada acabades les obres, el pis asfàltic arrancai sigui 
restituii i que la nova ampliació de lines telefòniques 
solventi defmitivament les deficiències que es produien 
fins ara. PUIGAGUT — PUNTI 

MOMTMELO 

Conferencia Coi ioqui 

¿QUE ES 
L ' A S S E M B L E A 
DE CATALUNYA? 

El passat dia 16, tingué Hoc al Cinema Royal una conferencia col loqui amb el titol: 
QUÈ ÉS L'ASSEMBLEA DE CATALUNYA?, presentada por Salvador Casanova. 

Al inici de l'acte prengué la paraula un membre de la comissió gestora de l'Associació 
de Veins «Tothom», que exposa als assistents les perspectives i el funcionament de 
i'associacio, totalment obert ais veins de Montmeio, ja que ens pertoca a tots gestionar 
les qüestions col lectives del municipi. 

La presencia d'unes cent trenta cinc persones, tot i que no és una xifra molt elevada 
en relació al nombre d'habitants del poblé, si que és una afirmació de les possibilitats 
futures. 

La xerrada ve ser molt clara, a l'abast de tothom, resaltant especialment el signjficat 
de Amnistia Total i la qüestió de L'Estatut d'Autonomia. Per les preguntes fetes en el 
col loqui es posava de manifest l'interés per a una informado clara, tant dels fets 
histories, com per les perspectives futures enmarcades dins del punt de I'Estatut. El 
coMoqui s'allarga més d'una bora. 

Es reberen adhesions a t'Assemblea de Catalunya per part de l'Associació d'Amies 
de les Nacions Unides i del comité local del P.S.U.C. 

Es clausuré l'acte escoltant «Eis Segadors». 
L'Associació de Veins, fent una valoració global veu unes bones perspectives de cara 

a la realització d'altres activitats. 
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